
Svar fra Lørenskog Høyre 
 
Overordnet arealforvaltning 
 

1. Lørenskog Høyre har programfestet å bevare marka og landbruksområdene i Lørenskog. Vi 
har stemt mot omregulering av LNF til boligformål, og vi har stemt for kommuneplanens 
arealdel som verner om LNF-arealene. 
 

2. Lørenskog Høyre har stemt for, og det ble vedtatt i kommunestyret å utarbeide et 
arealregnskap som verktøy for å holde oversikt over hva planer fører til av nedbygging 
 
Dette er et godt verktøy for å synliggjøre konsekvensene av planens grep på nedbygging av 
natur og jordbruksarealer, og vil på sikt kunne gi nyttig informasjon om utviklingen knyttet til 
dette. Et slikt regnskap vil også gi grunnlag for å se på hvor mye klimagassutslipp 
nedbygging eventuelt fører til. 
 

3. Lørenskog Høyre vil fortsette å støtte at Regionkontor Landbruk ligger i Lørenskog. 
Regionkontor Landbruk tilfører viktig kompetanse om arealforvaltning i kommunen. 
 

4. Lørenskog Høyre vil støtte landskapsøkologiske nettverk, og vi ser at det interkommunale 
samarbeidet som Regionkontor Landbruk utgjør, bidrar til nettverksbygging om økologi og 
miljø. 
 

5. Lørenskog Høyre har programfestet å bevare marka og landbruksområdene i Lørenskog. Vi 
ønsker å utrede muligheten for bruk av kortreist, lokalprodusert strøm, som kan spare både 
miljø og utgifter, og ikke gå på bekostning av grøntområder. All ny næringseiendom skal 
være energinøytral 
 

6. Lørenskog Høyre har ledet arbeidsutvalget for ny, vedtatt arealplan. Den regulerer utbygging 
til et begrenset område av kommunen, mens LNF-områder bevares. Vi har også stemt for 
føringer som nå er gjeldende i Lørenskog om at bekker og vassfar som er lagt i rør skal 
gjenåpnes. 
 

7. Lørenskog Høyre vil ta stilling til behov for restaurering når arealregnskapet er ferdigstilt. 
 
Klima og lokalmiljø 
 

8. Lørenskog Høyre har foreslått samarbeid mellom kommunen og utbyggere om rengjøring av 
veier og kjøretøy i forbindelse med byggearbeid. Vi har foreslått at kommunen støtter 
borettslag med oppretting av støyskjerm. Vi har bedt kommunen om å gå i dialog med 
Statens vegvesen om oppretting av støyskjermer. Vi har stemt for å be Statens vegvesen om 
å sette ned fartsgrensen ved RV159, i tillegg til å gå i dialog med Statens vegvesen om å 
sette ned hastigheten på veier i kommunen. Vi vil samarbeide med helikopterbasen på Ahus 
for å redusere støy. 
 

9. Lørenskog Høyre har foreslått at Ruter oppretter bussrute på nordsiden av jernbanelinjen, 
her bor en stor befolkning som står uten busstilbud. Vi har i alle år støttet oppretting av T-
bane gjennom Lørenskog frem til Ahus. Vi støtter mobilitetsplan med utbygging av 
sykkelveier. Vi støtter også pengestøtte ved kjøp av el-sykkel, noe som ble vedtatt i 
budsjettet for 2023. Vi vil støtte Ruters forslag om ekspressbuss som forløper for T-bane. 
Vi vil arbeide for at broen over jernbanen ved Hanaborg sikres slik at den tåler lokale busser. 
 

10. Lørenskog Høyre vil støtte utslippsfrie kommunale byggeplasser, fossilfrie byggeplasser, 
bruk av utslippsfrie kjøretøy i kommunens ulike tjenester, krav om at all ny næringseiendom 



skal være energinøytral. 
 

11. Lørenskog Høyre har programfestet å arbeide for grønne områder i bebyggelsen, og 
etablere parkdrag og grønne lunger. 
 

12. Lørenskog Høyre har programfestet å legge til rette for pollinerende insekter, arbeide for 
grønne områder i bebyggelsen og etablere parkdrag og grønne lunger. 
 

13. Lørenskog Høyre vil forholde seg til de rettslige forhold som gjelder for bruk av disse 
områdene, og ta stilling til eventuelle forslag til vedtak som fremlegges for politisk 
behandling. Deler av marka er fredet, andre deler av marka har andre former for vern. 
 

14. Reguleringssaken ligger til høring etter førstegangs behandling i Formannskapet og er 
dermed ikke avklart. Lørenskog Høyres forståelse er at Feiring Bruks uttaksområde ikke 
ligger innenfor markagrensen. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

15. Lørenskog Høyre har bidratt direkte til kommunens ordning med parseller hvor innbyggerne 
kan dyrke sin egen mat. Vi bidrar også til selvforyning ved å bevare LNF-områdene 
kommunen har. 
 

16. Ja, dette er programfestet. 
 

17. Lørenskog Høyre har bidratt til reduksjon i forurensning fra for eksempel landbruket ved å 
støtte innføringen av regler for pløying av jorder slik at det ikke blir innsig av næringsstoffer til 
vassdrag. Vi støtter også målet om årlig utbedring av avløpsnett i kommunen for å hindre 
lekkasje til vassdrag. 
 
Skog/marka 
 

18. Lørenskog Høyre vil fortsette å støtte at Regionkontor Landbruk ligger i Lørenskog. 
Regionkontor Landbruk tilfører viktig kompetanse om arealforvaltning i kommunen. 
 

19. Lørenskog Høyre støtter vedtaket om nasjonalpark i Østmarka, og vi ønsker å beholde 
grensene for fredet skog i Østmarka. Utover dette har vi ikke programfestet endringer av 
vern i Østmarka.  
 

20. Lørenskog Høyre har ikke planer om å utvide områder av vern av Marka utover det som nå 
er vedtatt. 
 

21. - 
 

22. Lørenskog Høyre har ikke tatt stilling til dette. 
 

23. - 
 

24. Det gjør vi gjerne, og vi ser det allerede eksisterer et godt samarbeid her. 
 
Stedsidentitet 
 

25. Lørenskog Høyre har bidratt til vedtak om oppretting av et arealregnskap, se punkt 2 over. 
Arealplanen vil være et godt grunnlag for å beslutte bevaring av landskapsmessige og 
naturgitte særpreg. 
 



26. Lørenskog Høyre har ledet arbeidet med kommunens arealplan, og har der fått gjennomslag 
for at før utbyggingstiltak skal det vurderes virkninger knyttet til landskap og stedsidentitet. 
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